



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-12-05

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
VICE ORDFÖRANDE FNOLLK	NINA EKLUND
KASSÖR NOLLK	ELLA EGEDAL FRÅN BEACHEN TILL MOTIONER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK VIA DISTANS
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON
ORDFÖRANDE VALBEREDNINGEN	LINDA GAO

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Nicolas Renaudo väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Fastställande av nomineringar** Linda delar ut samtliga nomineringar och alla får tid att läsa.
Beslut: Att fastställa valBs nomineringar för FARM25, FnollK25 och FiF25.
- §5 Runda bordet**
- §5.1 Kärnstyret* Alexander: Var på kårens julbord i lördags, arbetskväll i tisdags där vi tittade på subventioneringar och började på utkast till förslag för styrelsens uppbyggnad.
Marcus: Höll utbildning igen för DP och F6, sen jobbar jag med skåpen som ska flyttas på våning 6 och vad FiF ska göra med sina grejer
Elin E: Två arbetsmiljöronder sen sist.
Elin G: Arbetskväll där vi började skriva på ett utkast till förslagen om hur styrelsen kan förändras.
Elias: Möte med alla sektionskassörer där de fick info om biljettförsäljning i kårappen. De har en ny variant för teknologäskningar. Tittat på vad som subventioneras men det kommer mer sen
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Boka Focus sidan är uppe
- §5.2 DP* Mår hyfsat men är väldigt stressade inför julbordet.
- §5.3 F6* Mår helt okej men jobbar hårt i motvind, bastu på lördag, det är inte jättemånga anmälda. Gasqueråd igår där de inte fick datum för JämK-gasque.

§5.4 FnollK

DöD kvar i helgen sen gör vi oss redo att gå av.

§5.5 SNF

Nils är sjuk, var på kårens julbord i helgen men har inte gjort så mycket mer än det.

§5.6 Foc

Quiz igår, det kom mycket folk, mycket fler än de trodde, det är alltid roligt.

§5.7 FARM

Haft sin sista lunchföreläsning så nu är vi klara.

§6 Beachen

Ella berättar om att hon vill få tillstånd att vara inne på beachen. NollK har fått det innan, hon lovar att ta hand om det och vara försiktigt. Hon tycker det kan vara ett bra sätt att få folk att inte vara där eller smyga upp dit. Alexander säger nej och Elias instämmer. Han förklarar att det är ett filterrum och att det luftreningen inte funkar om man är där. Vi har sagt nej till andra som har frågat så därför gäller samma sak för FnollK.

§7 Subventionering av mat för sektionsmedlemmar

Som vi sa förra veckan skulle alla kommittéer kolla på vad som subventioneras för sektionsmedlemmar. Elias har tittat på föreningar och äskningar och från dessa subventioneras ungefär 50000 kronor i mat. Av dessa fås cirka 20000 kronor tillbaka för att högskolan vill att JämF ska ha lunchföreläsningar. Sektionensmiddag är en stor utgift i mat. För äskningar är det 9000 kronor i mat och snacks där de stora posterna är fika till Ford och frukost till Go-morgon. Det är svårt att uppskatta hur mycket det blir per person då styrelsen inte arrar eller vet vilka som är där.

SNF subventionerar 100 procent på deras arrangemang, det är totalt omkring 50000 kronor. Det är cocktailpartyn och pluggkvällar, Nils säger att de bjuder på mat på deras pluggkvällar. Han är samtidigt tveksam till detta då han anser att det är väldig service att bara ha mat att köpa. Nicolas frågar hur stor del det är av den totala omsättningen och Elias svarar att det är en märkbar del.

F6s sittningar subventioneras inte alls, deras julfrukostar och luncher subventioneras. Hoffellunch och ärtsoppelunch är 20000 tillsammans och julfrukosten lägger F6 cirka 4000 på.

DuPar är inte subventioneras alls, de ligger ofta precis på gränsen. De bjuder endast på aspningen men det är ett fåtal tillfällen.

FARM subventionerar 40-50000 i mat varje år. Det är After-mässan som kostar mest men även räkfrossan och mentorskapsprogrammet är en del där de bjuder både studenter och alumner.

Spidera köper pizza till sin aspning det är ungefär 3000 kronor.

Ella har räknat på mottagningen där är det 75000 i mat. På aspningen är det ca. 15000. Per person varierar det väldigt mycket. Gasquen subventioneras lite och andra subventioneras lite medan typ balen subventioneras mer. Hon har endast räknat med måltider och inte snacks. Alexander räknar ihop det till att det blir cirka 300000 tusen kronor i mat per år vilket är 10-20% av vår omsättning.

Nils ser inte medlemsnyttan i att vi alltid ska bjuda på mat. Han ger exempel på att SNF kan sälja mat på sina pluggkvällar istället och ge mer medlemsnytta på annat sätt. Elias håller med, han tror det finns flera arr där man kan ha billigare mat för samma funktion men också att man på typ mottagningen vill ha det så billigt som möjligt. Alla håller med om att mottagningen bör subventioneras så mycket som möjligt. Alexander säger att aspluncher sticker ut, dit folk går för att få gratis mat. Viktor och Nina tycker att det är bra med aspluncher och att det är bra att den når ut till många och personer som kanske inte gått till annat. Lo tycker att det är viktigt att aspningen är billig då vi är beroende av att folk är aktiva.

Mat är en bra grej att lägga pengar på och har vi inget annat att lägga pengar

på så är det lite onödigt att dra in pengar bara för att vi inte ska bjuda på mat.

§8 Motioner

Vi har fått in motion om FUltras. De vill skapa en hejklack för sektionen som är en funktionärspost med sju medlemmar som har inval i LP 3. Gruppen ska heja och stötta på arr under exempelvis mottagningen.

Spontana tankar är att sju personer känns som väldigt många för en funktionärspost. Finns det en självklar grej på nästa mottagning så kommer säkert några bli taggade då också. Om de har en rimlig arbetsbeskrivningar och de faktiskt gör något är det bra. Viktor ger exempel att de kan samtala med FiF om vilka arr de kan vara med på. Nina säger att det är bra på mottagningskampen där många andra sektioner har stora hejklacker och F har inte det. Marcus tycker att det enda rimliga att ha i arbetsordningen är att vara med på mottagningskampen och på CM.

Beslut: Att bifalla motionen om FUltras i sin helhet.

§9 Nyckel till kassaskåpet

NollK har tappat bort en nyckel till kassaskåpet och nu är frågan hur vi ska göra, ska nollk betala en ny, ska vi ha ett straff eller ska vi betala en ny. Elias vet inte vad en sådan nyckel kan kosta. Elias säger att vi betalar p-botar om det finns en rimlig anledning så om vi anser att det är rimligt att tappa bort nyckeln kan vi betala för den. Styrelsen tycker det är rimligt att vi betalar för nyckeln om det är ett rimligt pris. Vi godkänner upp till en viss summa.

Beslut: Att vi betalar en nyckel om priset är under 1000 kronor.

§10 Äskningar

Vi har fått två äskningar, Elias har godkänt en för te till Focus, det var summan 450 kronor. Elias lägger det istället på budgeten för kaffe. Vi har också fått en om en vattenkokare i Signes. Frågan är om vi kan be högskolan att köpa en. FARM och Mikael har satt upp en där redan så Elias nekar äskningen.

§11 Övriga frågor

§11.1 Betalning för Porcelain

Elias tror att det är bäst och lättast att göra det via Zettle, Isa för vidare det till matchefen i F6.

§11.2 Julavslutning med styrelsen

Nils och Alexander har funderat på en julavslutning med styrelsen den 19 december. Det är några som har åkt hem då så man kan ha det den 17 december istället. De har lite planer på glöggmingel och lite annat. Vi bjuder in de nyinvalda till detta också.

§11.3 Julkort

Ska vi ta julkort nästa vecka, vi tar det på nästa styrelsemöte.

§12 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign